
 
 

 
額外捐款記錄表格 Additional Donation Record 

 

參賽者編號 Registration ID of Participants﹕_________________________ 組別 Category﹕________________________ 

中文姓名 Chinese Name﹕____________________________  英文姓名  English Name﹕___________________________ 

聯絡電話 Contact Number﹕__________________________  電郵地址 Email Address﹕___________________________ 

參賽者或參賽家庭可競逐「個人最高籌款獎」或「家庭最高籌款獎」*，得獎者有機會獲得香港航空雙人來回台北

或日本商務客位機票，而第二至十一名的最高籌款參賽者或參賽家庭將可分別獲得Regina Miracle現金購物券一張

(每張價值$1000)。捐款總額之計算將截至2016年3月31日晚上11時59分，如以信用卡過數，請於限期前交回表格；

如以銀行直接過數，所有捐款須於此時間或之前轉賬至保育基金帳戶，並須於2016年4月1日下午5時前以電郵或傳

真至保育基金方會被計算在內。  
The Participants are eligible to compete for the “Individual Top Fundraiser Award” or the “Family Top Fundraiser Award” *. 
Participants will have an opportunity to win a set of HongKong Airlines Business Class round-trip tickets to Taipei or Japan 
for 2 people. The 2nd to 11th Top Fundraisers will be awarded a Regina Miracle Gift Voucher (Value: $1,000 each). The 
awards will be calculated based on the total amount of donation as of 11:59pm on March 31, 2016. For payment settled by 
credit cards, the donation form MUST be returned by the deadline. For payment to be bank-in directly, the donations must 
be deposited to OPCFHK account by the deadline. And the Participant must send the bank-in slip via email or fax by 5pm, 
April 1, 2016 in order to be eligible to compete for the Fundraising Awards. 
*所有個人籌款獎的最低總籌款金額(包括報名捐款在內)須達$2,000 或以上；而所有家庭籌款獎的最低總籌款金額

(包括報名捐款在內)須達$2,500。The Individual Fundraisers should raise at least $2000 (including the donation made for 
registration); the Family Fundraisers should raise at least $2,500 (including the donation made for registration). 
 
贊助人名單 List of Sponsors (如適用 If applicable) 

請邀請親友成為你的贊助人，並填寫贊助人的全名及贊助金額。捐款港幣 100 元或以上可獲發退稅收據，收據將於

2016 年 6 月 30 日或之前統一寄予各被贊助的參賽者。 Please invite your family and friends to be your sponsors. All 

donations of $100 or above are tax deductible; all donation receipts will be mailed to the participants being sponsored on 
or before June 30, 2016. 

姓名 Name  
(資料須與身份證明文件相符 Information must be same as identity documents) 

金額 Amount 
是否需要收據  
Do you need a receipt?   
(是/否 Yes/No) 

1.    

2.    

3.    

4.    

5.    

6.    

7.    

8.    

9.    

10.    
  
(如有需要請自行附加額外表格 Please print extra forms if needed) 
 
 



 
 
 

 
 

額外捐款記錄表格 Additional Donation Record 
 
 

額外捐款 Additional Donation: $__________________ 
 
付款方式 Payment Method:   
 

A. 請在以下信用卡戶口扣除款項 Please debit from the credit card account below  
 
信用卡號碼__________________________________________________   □VISA    □ 萬事達卡 MasterCard 
Card No.:        
持卡人姓名 :   ________________________________________________   有效日期至 :  _____月 Month _____年 Year 
Cardholder’s Name                                                                                                      Expiry date 
持卡人簽署 : _________________________________________________ 
Cardholder’s Signature 
 
B. 直接存入香港海洋公園保育基金帳戶 Direct deposit or transfer to OPCFHK account  

(請將入數紙正本連同表格傳真或電郵 Please return this form with the original bank-in slip by fax or email) 
 
     匯豐銀行戶口號碼 HSBC Account Number: 002-5-378068 
 
查詢  Enquiry：3923 2534 傳真 Fax：2553 5840 電郵 Email：opcf@oceanpark.com.hk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


